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Abstract (en)
The antenna is produced using an isotropic dielectric lens (1), a solid, flat reflector (3) and a horn (2). The horn (2) which is offset relative to the axis
(XX) of the lens (1) radiates a spherical wave. The reflector (3) provides from the horn (2) an image situated at the focus (F) of the lens (1). Having
crossed the lens (1), the spherical wave emitted by the horn (2) is transformed into a plane wave. Use of the antenna in high-density radiolinks.
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Abstract (fr)
Antenne à faible niveau de lobes secondaires et à grande pureté de polarisation. L'antenne est réalisée à l'aide d'une lentille à diélectrique isotrope
(1), d'un réflecteur plein et plan (3) et d'un cornet (2). Le cornet (2) qui est décalé par rapport à l'axe (XX) de la lentille (1), rayonne une onde
sphérique. Le réflecteur (3) donne du cornet (2) une image située au foyer (F) de la lentille (1). Après avoir traversé la lentille (1), l'onde sphérique
émise par le cornet (2) transformée en une onde plane. Utilisation de l'antenne dans des réseaux de faisceaux hertziens à forte densité.
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